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RECCOMMENDATION
REFERANCE LETTER

Reference Letter

Dear Sir or Madam,

This is a recommendation letter for Galina Corbut who is applying for Lithuanian Language and Culture Summer School 2015.

Galina Corbut is currently working as the Teacher of Russian as Foreign Language, the Department of General Education Disciplines, Pre-University Preparation and Occupational Guidance Faculty, BSUIR. Galina Corbut is a qualified specialist in Russian Philology (2008) and has a Master’s degree in Linguistics (2010). She started to work as a teacher in BSUIR since 2011. The range of her duties includes teaching of the following courses:

· Russian as Foreign Language (RFL) Preparational Course for beginners  (in Russian);

· RFL Preparational Course for beginners  (in English);

· RFL for the 1-year students of  BSUIR.

During the past years Galina Corbut has shown herself as a highly-qualified professional. that is proved by her success in RFL courses teaching (her students get high marks in passing Russian Language entrance examinations in BSUIR). Also she is a co-author of a course book “We learn to speak Russian: course book for foreign students of Pre-University Preparation Faculty” (G.S. Corbut and S.V. Lomako, issued in BSUIR, Minsk, 2015). The book has been recommended by the Belarusian Academic Association of Universities  as a course book for teaching RFL in all higher educational establishments of Belarus. What is more, she took part in the design of two e-learning packages for distance RFL learning (2011, 2014). 

Galina Corbut has strong research skills. Now she is a Ph.D. student of Philology Faculty of Belarusian State University writing her thesis to obtain a Ph.D. degree in Theory of Language. In 2011-2014 she was responsible for the coordinating of research works of the team of Department of General Education Disciplines. As a lecturer she is visiting courses for further professional skills development (certificate in methodics of teaching in higher educational establishments, RIIT BNTU, 2013).

In the process of teaching Galina Corbut everyday has to present one of her native languages – Russian – as foreign to people of different cultures and countries (Netherlands, Spain, Venezuela, Ecuador, Vietnam, Nigeria, Lebanon etc). I can say that she has good interpersonal skills, is friendly and respectful to her colleagues, is able to work with international students taking into account their cultural differences, to handle conflicts and to work in a team. 

To conclude, I strongly recommend Galina Corbut for admission to Lithuanian Language and Culture Summer School 2015. I am convinced  that participating in such a program based on learning Lithuanian, the language with ancient Indo-European origin, is necessary for her professional development widening cultural background as a Russian language teacher. I am sure that Galina Corbut will demonstrate high results. 

Please do not hesitate to contact me directly if you have any further questions.

Sincerely,

Vitaly G. Rusin

Dean of Pre-University Preparation and Occupational Guidance Faculty

Belarusian State University of Informatics and Radioelectronics

Phone: +375 17 293-86-49
E-mail: rusin@bsuir.by
Рекомендационное письмо

Уважаемый Г-н / Г-жа,

Это рекомендационное письмо на Галину Корбут, которая подаёт заявку на участие в Летней языковой школе по изучению литовского языка и культуры – 2015. 

Галина Корбут в настоящее время работает преподавателем русского языка как иностранного на кафедре общеобразовательных дисциплин факультета доуниверситетской подготовки и профессиональной ориентации БГУИР.  Галина Корбут является квалифицированным специалистом по русской филологии (2008), имеет диплом магистра по языкознанию (2010). Преподавателем в БГУИР работает с 2011 года. В её профессиональные обязанности входит преподавание следующих курсов

– русский как иностранный (РКИ) для подготовительного отделения, начальный этап (на русском языке);

– РКИ для подготовительного отделения, начальный этап (на английском языке);

· РКИ для иностранных студентов 1-го курса БГУИР.  
За годы работы Галина Корбут продемонстрировала знания и навыки, которые позволили ей не только успешно проводить занятия по РКИ (что доказывается высокими баллами иностранных абитуриентов БГУИР по дисциплине РКИ), но и стать соавтором печатной публикации – учебного пособия (Г.С. Корбут, С.В. Ломако. Учимся говорить по-русски: пособие для иностранных слушателей подготовительного отделения БГУИР), рекомендованного для обучения иностранных студентов подготовительных отделений вузов, а также вместе с коллегами по кафедре, общеобразовательных дисциплин – соавтором двух электронных учебно-методических комплексов материалов для дистанционного обучения РКИ (2011, 2014).
Галина Корбут обладает навыками исследователя. Она является аспиранткой филологического факультета Белорусского государственного университета по специальности «теория языка». В 2011 – 2014 гг. она была ответственным координатором по научной работе кафедры общеобразовательных дисциплин. В качестве преподавателя она посещает курсы повышения профессиональной квалификации (сертификат по методике преподавания в вузах, РИИТ БНТУ, 2013). 
В процессе преподавания Галине Корбут необходимо каждый день знакомить людей разных культур и стран (Нидерланды, Испания, Венесуэла, Эквадор, Вьетнам, Ливан и др.) с одним из ее родным языков – русским. Могу сказать, что она обладает хорошими навыками межличностного взаимодействия, доброжелательна и уважительна по отношению к коллегам, может работать с многонациональной группой студентов с учетом их культурных различий, гасить конфликты и работать в команде. 
В заключение, я считаю нужным рекомендовать Галину Корбут к участию в летней школе по изучению литовского языка и культуры 2015. Убежден, что участие в такой программе по изучению литовского языка, как языка индоевропейского происхождения, необходимо для её профессионального развития, расширения культурного кругозора, в качестве преподавателя РКИ. Полагаю, что Галина Корбут продемонстрирует высокие результаты. 

Пожалуйста, обращайтесь, если у Вас возникнут дополнительные вопросы. 
С уважением,
Виталий Геннадьевич Русин,

Декан факультета доуниверситетской подготовки и профессиональной ориентации

Белорусский государственный университет информатики и радиоэлектроники.

Vitaly G. Rusin

Тел.: +375 17 293-86-49
E-mail: rusin@bsuir.by

The Legatum Institute

Letter of reference for Veranika Buracheuskaya

Minsk, 03 March 2012

I am writing in support of the application by Veranika Buracheuskaya for the first annual Legatum Institute Summer School. 

Being Veranika’s lecturer of English since 2008, I have personally ascertained that Veranika Buracheuskaya is notable for her persistence, broad mind and creativity. 

During our speech lessons and debates, devoted to discussing such themes as Global Challenges, Value of Liberty, Developing and Developed Countries, Modern Society and other, she has shown herself as an articulate speaker, preparing valid, well-grounded and interesting arguments, finding topical issues.    

So, with great pleasure I would like to recommend Veranika Buracheuskaya for participating in the first annual Legatum Institute Summer School.

Should any questions concerning this applicant arise, you are welcome to contact me.

Best regards,

S.V. Solovjeva

Teacher of  Department of English 

for Social Sciences and Humanities

of the Belarusian State University

+375 (33)334 04 80

e-mail:Svetlana_sol@tut.by

